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PROTOKÓŁ NR XXXII/14 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 26 czerwca 2014 r.  
 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1340 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia 
 
1. Sprawy regulaminowe: 
    a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
    b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 
    c) przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 15 maja 2014r., 
2. Interpelacje i zapytania radnych 
3.Przyjęcie Sprawozdania Finansowego Powiatu Goleniowskiego za 2013 r., 
Sprawozdania Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu Powiatu 
Goleniowskiego za 2013 r. i Informacji o stanie mienia Powiatu Goleniowskiego za 2013 r.  
     a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, 

    b) stanowiska Komisji, 

    c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 r.  

   d) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Goleniowie za 2013 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2  

z filią w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9 za rok 2013.  

      a) stanowisko Zarządu Powiatu,  

      b) stanowiska Komisji. 

5. Informacja dotycząca organizacji i kosztów funkcjonowania oświatowych jednostek 

organizacyjnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2013.  

    a) stanowisko Zarządu Powiatu,  

    b) stanowiska Komisji.  

6. Informacja na temat funkcjonowania Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Goleniowie.  

     a) stanowisko Zarządu Powiatu,  

     b) stanowiska Komisji.  

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Koordynatora ds. przeciwdziałania 

narkomanii w Powiecie Goleniowskim.  

     a) stanowiska Zarządu Powiatu,  

     b) stanowiska Komisji.  

8. Stanowisko Rady Powiatu w Goleniowie w sprawie zapewnienia równego dostępu do 

świadczeń opieki zdrowotnej w zakresie rehabilitacji i fizykoterapii dla mieszkańców 

Powiatu Goleniowskiego.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla  Powiatu  

Goleniowskiego”,    

b)wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Nowogard, 
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c)zmieniająca uchwałę w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg powiatowych, 

d)zaliczenia drogi do kategorii dróg powiatowych,  

e)założenia II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Nowogardzie, 

f)założenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej nr 1 w Nowogardzie,  

g)podjęcia współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim a gminą Veles w Republice      

Macedonii, 

h) uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2014 r., 

i) kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2015 rok, 

j) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 r.   

10. Blok informacyjny: 

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b)  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

11. Wolne wnioski 

12.Odpowiedzi na interpelacje 

13.Zamknięcie obrad 

 

III. Przebieg posiedzenia 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXXII sesji Rady 

Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych oraz przedstawicieli mediów. 

Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że na sali jest 18 radnych, co stanowi quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad 1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę lub uzupełnienie. 

Wicestarosta Tomasz Kulinicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji nowego punktu 

8 dotyczącego stanowiska Rady Powiatu w Goleniowie w sprawie zapewnienia równego dostępu 

do świadczeń opieki zdrowotnej w zakresie rehabilitacji i fizykoterapii dla mieszkańców 

Powiatu Goleniowskiego. Wicestarosta dodał, że sprawa dotyczy tego, iż wskutek decyzji 

Narodowego Funduszu Zdrowia dostępność do rehabilitacji dla mieszkańców Gminy Nowogard  

i Osina została ograniczona.    

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas wniósł o wprowadzenie do porządku 

obrad 5 projektów uchwał w sprawach rozpatrzenia skarg, które są ponumerowane wg numeru 

rejestru skarg i wniosków:  

w pkt 9 k) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 27 i 28  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

w pkt 9 l) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 29, 31, 33  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

w pkt 9 ł) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 32  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 
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w pkt 9 m) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 34  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

w pkt 9 n) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 35, 36, 38, 39, 40, 41,42,43  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

Ad 1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold  Kaleczyc poinformował, że protokół z XXXI sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 15 maja 2014 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i Zarządu Powiatu na siedem dni przed XXXII sesją, następnie zapytał, czy są uwagi do 

niniejszego protokołu.   

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXXI sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 15 maja 2014 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 2. Radny Marcin Fedeńczak wniósł do Starosty i Zarządu Powiatu o dokonanie wszelkich 

możliwych starań o zapewnienie usług rehabilitacji w mieście Nowogard.   

Ad 3. Sprawozdanie Finansowe Powiatu Goleniowskiego za 2013 r. stanowi zał. nr 2 do 

protokołu. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu Powiatu 

Goleniowskiego za 2013 r. stanowi zał. nr 3 do protokołu. Informacja o stanie mienia Powiatu 

Goleniowskiego za 2013 r. stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

 

Ad 3.a.  

Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Nr L/131/2014 z dnia 7 kwietnia 2014 r. w sprawie wydania 

opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Goleniowskiego sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2013 rok. RIO pozytywnie zaopiniowała 

przedłożone przez Zarząd Powiatu sprawozdanie z wykonania budżetu za 2013 rok. Uchwała ta 

stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Następnie Starosta T. Stanisławski przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu w Goleniowie do 

sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za rok 2013, które stanowi zał. nr 

6 do protokołu. 

 

Ad 3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe 

Powiatu Goleniowskiego za 2013 r.  

 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował  

w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały sprawozdanie finansowe Powiatu Goleniowskiego za 2013 r.  

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna po przeanalizowaniu sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego  

za 2013 r., przeprowadzonej kontroli pracy Zarządu oraz kontroli dokumentacji finansowo – 

księgowej pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2013 r.  

i zwróciła się z wnioskiem do Rady Powiatu o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu  
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z tytułu wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2013 r. Wniosek Komisji Rewizyjnej  

z dnia 13 maja 2014 r. w sprawie pozytywnego zaopiniowania sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2013 r. i udzielenia Zarządowi Powiatu w Goleniowie 

absolutorium oraz Uchwała Nr LXXVIII.211.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 19 maja 2014 r. w sprawie wydania opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu  

w Goleniowie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2013, stanowią zał. nr 7 do 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc zapytał, czy przedstawiciele Klubów Radnych 

chcą zabrać głos w sprawie wykonania przez Zarząd Powiatu budżetu Powiatu Goleniowskiego 

za 2013 r.  

 

Radny Marcin Fedeńczak w imieniu koalicji Platformy Obywatelskiej i Polskiego Stronnictwa 

Ludowego przedstawił stanowisko do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Goleniowskiego za 2013 r.    

Klub Radnych Platformy Obywatelskiej oraz Klub Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego 

Rady Powiatu w Goleniowie rekomenduje wysokiej Radzie udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu za rok 2013. Za rekomendacją tą przemawiają między innymi następujące fakty. Budżet 

zrealizowano prawidłowo z zachowaniem zasad budżetowych oraz oszczędnie i celowo. Poziom 

zadłużenia Powiatu Goleniowskiego został obniżony pomimo kontynuowania programów 

inwestycyjnych, głównie z zakresu dróg powiatowych. Pozyskano znaczne środki zewnętrzne 

umożliwiające realizację ważnych celów społecznych na terenie powiatu. Klub Radnych PSL oraz 

Klub Radnych PO pragnie również podziękować Zarządowi oraz wszystkim pracownikom za 

wkład pracy jaki wnieśli w związku z realizacją zadań zawartych w budżecie i za zaangażowanie 

w wykonane zadania, szczególnie w obszarze spraw społecznych i oświaty.  

 

Godz. 1215 – przybył radny Wojciech Włodarczyk – stan 19 radnych. 

 

Radny Czesław Siwek w imieniu Klubu Radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej powiedział, że 

opierając się na ocenie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie podziela stanowisko 

koalicji. Klub uważa, że wnioski, postulaty znajdują odzwierciedlenie w działaniach Zarządu jako 

organu wykonawczego. Uwag do sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2013 Klub Radnych 

SLD nie ma i sprawozdanie to przyjmie. Jednak małe uwagi Klub ma jeżeli chodzi o pewne 

tematy, które są jeszcze nie rozwiązane. Jeśli została rozwiązana sprawa szpitala, to należałoby 

rozwiązać sprawę szkoły w Maszewie, gdzie poprzez brak realizacji pewnych działań szkoła ta 

może upaść. Za wszystkimi działaniami stoi człowiek, a człowiek potrafi zbudować, ale  

i  wszystko zniszczyć. W związku z tym jest to sygnał do działania dla Zarządu Powiatu i Klub 

Radnych SLD wstrzyma się przy udzieleniu Zarządowi absolutorium. 

 

Ad 3.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu z 2013 r., który stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2013 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu z 2013 r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.   
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UCHWAŁA NR XXXII/307/14 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

Ad 3.d. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Goleniowie za 2013 rok, który stanowi zał. nr 10 

do protokołu  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za udzieleniem absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Goleniowie za 2013 r. głosowało 14 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania.   

UCHWAŁA NR XXXII/308/14 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Starosta Tomasz Stanisławski podziękował w imieniu Zarządu Powiatu za udzielenie Zarządowi 

absolutorium i dodał, że Zarząd przyjmuje sugestie płynące ze strony tzw. opozycji i dziękuje za 

współpracę. Starosta powiedział, że bardzo się cieszy ze wspólnie realizowanego z gminami  

programu drogowego i podziękował wszystkim radnym za współpracę przy opracowaniu 

wspólnej Strategii Rozwoju Powiatu Goleniowskiego oraz za wspólne ustalenie priorytetowych 

inwestycji , które zawarte są w wieloletnim programie inwestycyjnym.  

Ad 4. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią  

w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9 za rok 2013 stanowi zał. nr 12 do protokołu.   

Ad 4.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było omawiane 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 23 kwietnia 2014 r. i zostało przez Zarząd przyjęte.  

Ad 4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie.   

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż 

Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna przyjęły do wiadomości powyższe 

sprawozdanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania  

z działalności Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią w Nowogardzie przy ul. 

Piłsudskiego 9 za rok 2013, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

Ad 5. Informacja dotycząca organizacji i kosztów funkcjonowania oświatowych jednostek 

organizacyjnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2013 stanowi zał. nr 13 do 

protokołu.  

Ad 5.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższa informacja była analizowana 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 11 czerwca 2014 r. i została przez Zarząd przyjęta.  

Ad 5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, iż Komisja z powyższą informacją zapoznała się.   

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż 

Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna przyjęły do wiadomości powyższą 

informację.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji 

dotyczącej organizacji i kosztów funkcjonowania oświatowych jednostek organizacyjnych 

prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2013, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 19 radnych.   



6 
 

Ad 6. Informacja na temat funkcjonowania Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Goleniowie stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad 6.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższa informacja była omawiana na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 16 kwietnia 2014 r. i została przez Zarząd przyjęta. 

Starosta dodał, że sytuacja lokalowa jednostki jest znana Zarządowi i jeżeli tylko będzie to 

możliwe zostanie poprawiona.  

Ad 6.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, iż Komisja z powyższą informacją zapoznała się.   

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż 

Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna przyjęły do wiadomości powyższą 

informację.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji na temat 

funkcjonowania Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Goleniowie, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad 7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Koordynatora ds. przeciwdziałania narkomanii  

w Powiecie Goleniowskim stanowi zał. nr 15 do protokołu.     

Ad 7.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było omawiane 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 23 kwietnia 2014 r. i zostało przez Zarząd przyjęte. 

Ad 7.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, iż Komisja z powyższym sprawozdaniem zapoznała się.   

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, iż 

Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna przyjęły do wiadomości powyższe 

sprawozdanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania  

z działalności Powiatowego Koordynatora ds. przeciwdziałania narkomanii w Powiecie 

Goleniowskim, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

Ad 8. Wicestarosta Tomasz Kulinicz podziękował za możliwość wprowadzenia do porządku 

obrad sesji propozycji stanowiska Rady Powiatu w Goleniowie w sprawie zapewnienia równego 

dostępu do świadczeń opieki zdrowotnej w zakresie rehabilitacji i fizykoterapii dla 

mieszkańców Powiatu Goleniowskiego. Stanowisko to stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Wicestarosta dodał, że dyskusja na ten temat trwa już kilka tygodni w związku z taką decyzją 

NFZ dotyczącą ulokowania rehabilitacji w jednym miejscu w powiecie, z tego tez powodu jest  

bardzo dużo wniosków płynących ze strony mieszkańców gminy Nowogard, Osina i Maszewo, 

którzy korzystają właśnie z rehabilitacji i fizykoterapii w Nowogardzie. Stanowisko to zostało 

przygotowane, aby zwrócić uwagę i zaapelować do Narodowego Funduszu Zdrowia  

o zwiększenie środków i rozpisanie dodatkowego uzupełniającego konkursu po to, aby 

mieszkańcy wschodniej części Powiatu Goleniowskiego mieli możliwość łatwiejszego i bardziej 

równego dostępu do świadczeń z zakresu rehabilitacji.  

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc odczytał pismo dwóch radnych z Nowogardu 

Pana Kazimierza Lembasa i Wojciecha Włodarczyka dotyczące powyższej sprawy. Pismo 

stanowi zał. nr 17 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie decyzji 

Narodowego Funduszu Zdrowia.   

Radny Wojciech Włodarczyk powiedział, że jest współautorem pisma, które zostało odczytane 

przez Przewodniczącego Rady i dlatego zabrał głos mówiąc, że temat ten był szeroko omawiany 

na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty i nie ma potrzeby przedstawiana 

szczegółów tej sprawy szczególnie, że treść zaproponowanego stanowiska Rady Powiatu jest 

satysfakcjonująca dla mieszkańców Nowogardu i zwrócił się z prośbą do radnych o poparcie 

tego stanowiska.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem stanowiska Rady Powiatu  

w Goleniowie w sprawie zapewnienia równego dostępu do świadczeń opieki zdrowotnej  

w zakresie rehabilitacji i fizykoterapii dla mieszkańców Powiatu Goleniowskiego, Rada 

głosowała 16 głosami za, przy 3 wstrzymujących się.   

Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Starosty Tomasza Stanisławskiego, czy Pan 

Starosta nie podziela wniosku ponieważ wstrzymał się od głosu i uważa, że tej rehabilitacji nie 

powinno być w Nowogardzie, czy może są inne względy, o których radni nie wiedzą. Stanowisko 

to zostało zaproponowane przez Wicestarostę Tomasza Kulinicza, dlatego radny myślał, że jest 

to wspólne stanowisko.     

Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc powiedział, że Pan Starosta może, ale nie musi udzielać 

odpowiedzi dlaczego tak głosował.  

Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział, że sprawa jest bardzo prosta, ponieważ jako 

Starosta już wystąpił do Narodowego Funduszu Zdrowia o zwiększenie środków i w jakimś 

sensie jest to występowanie przeciwko podmiotowi powiatu jakim jest Szpitalne Centrum 

Medyczne w Goleniowie Sp. z o.o., ponieważ dodatkowe konkursy czy też powtórzenie 

konkursów byłoby trochę niezrozumiałe. Starosta dodał, że wie o tym, iż trwają rozmowy nt. 

uruchomienia w Nowogardzie rehabilitacji, by zapewnić mieszkańcom odpowiedni dostęp do 

tych świadczeń. Starosta powiedział także, że nie chciałby też dawać sygnału, iż nie zgadza się ze 

stanowiskiem NFZ, który przyznał kontrakt podmiotowi prowadzonemu przez powiat.        

Ad 9.a. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Goleniowskiego”, który 

stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Starosta poinformował, że w uzasadnieniu wpisano termin dodatkowych konsultacji 

społecznych.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że raport z przeprowadzonych konsultacji społecznych 

powinien zostać zamieszczony na stronie internetowej powiatu. Radna dodała, że powstał plan, 

który był tworzony w trudach i bólach, jednak nie wnosi on nic, co miałoby wpływać na 

podniesienie standardu i jakości usług przewozowych. Z planu tego można dowiedzieć się, że 
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przyczyną tego jest brak środków na ten cel. Radna stwierdziła, iż w rozporządzeniu jest mowa 

o tym, iż źródła środków na usprawnienie funkcjonowania transportu publicznego powinien 

określić organizator tego transportu, czyli Starosta. Zdaniem radnej powiat będzie posiadać taki 

dokument do szuflady i na półkę, który będzie mało żywy, dlatego radna zwróciła się z prośbą 

do Zarządu o zaglądanie do tego planu, by dążyć do zapewnienia jak najlepszych standardów 

usług transportowych dla mieszkańców powiatu.       

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Goleniowskiego”, Rada 

głosowała 17 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się.   

UCHWAŁA NR XXXII/309/14 stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Ad 9.b. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Nowogard, który stanowi zał. nr 20 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny na rzecz Gminy Nowogard, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.  

UVHWAŁA NR XXXII/310/14 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad 9.c. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg powiatowych, który stanowi zał. nr 22 do protokołu.      

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg powiatowych, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/311/14 stanowi zał. nr 23 do protokołu.   

Ad.9.d. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg powiatowych, który stanowi zał. nr 24 do protokołu.     

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg powiatowych, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXII/312/14 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Ad.9.e. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie założenia II 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Nowogardzie, który stanowi zał. nr 26 do protokołu.     

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie założenia II Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Nowogardzie, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/313/14 stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Ad 9.f. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie założenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej nr 1 w Nowogardzie, który stanowi zał. nr 28 do 

protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie założenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej nr 1 w Nowogardzie, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/314/14 stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

Ad 9.g. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie podjęcia 

współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim, a gminą Veles w Republice Macedonii, który 

stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

Starosta poinformował Radę, że Zarządu Powiatu zobowiązał się do opracowania ramowych 

zasad współpracy z gminą Veles jeżeli chodzi o wymianę młodzieżową. Starosta dodał, że 

współpraca pomiędzy ZSP w Nowogardzie a miastem Veles trwa od 2010 r. i Zarząd chciałby 

rozszerzyć tę współpracę na pozostałe szkoły powiatowe.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że wprowadzona została na wniosek radnej 

Danuty Faryniarz autopoprawka do podstawy prawnej polegająca na dodaniu „Dz. U z 2014 r. 

poz. 379”.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie podjęcia współpracy 

pomiędzy Powiatem Goleniowskim, a gminą Veles w Republice Macedonii, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/315/14 stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

Ad 9.h. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu na II półrocze 2014 r., który stanowi zał. nr 32 do 

protokołu. Przewodniczący Rady dodał, że najprawdopodobniej odbędą się tylko jeszcze dwie 

sesje ponieważ 16 listopada kończy się kadencja Rady.  

Następnie Przewodniczący Rady dodał, że na wniosek Wicestarosty Tomasza Kulinicza 

wprowadzone zostały autopoprawki tj. do pkt 3 w miesiącu wrześniu polegająca na dodaniu „za 

I półrocze 2014 r.” i w pkt 3 w miesiącu październiku na dodaniu „za III kwartały 2014 r.”   

Radna Danuta Faryniarz zapytała czy jest przewidziane końcowe spotkanie z okazji zakończenia 

kadencji poświęcone efektywności pracy Rady, osiągnięciom i o tym co ewentualnie Rada  

w spadku pozostawi następnej.  

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc powiedział, że oczywiście odbędzie się takie 

spotkanie i planuje je w miesiącu październiku zaraz po sesji roboczej odbędzie się część 

uroczysta podsumowująca pracę Rady za lata 2010-2014.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Planu 

Pracy Rady Powiatu na II półrocze 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/316/14 stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

Ad. 9.i. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie kierunkowych 

założeń polityki budżetowej powiatu na 2015 rok, który stanowi zał. nr 34 do protokołu.     

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie kierunkowych 

założeń polityki budżetowej powiatu na 2015 rok, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/317/14  stanowi zał. nr 35 do protokołu.  



11 
 

Ad 9.j. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., który stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

Starosta wprowadził autopoprawkę do uzasadnienia polegającą na zmianie pkt 5 na pkt 3. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji  

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.   

UCHWAŁA NR XXXII/318/14 stanowi zał. nr 37 do protokołu.  

Ad 9.k. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas poinformował Radę, iż Komisja 

rekomenduje Radzie Powiatu rozpatrzenie w 5 projektach uchwał 15 skarg tego samego 

mieszkańca Goleniowa. Przewodniczący Komisji dodał, że większość zarzutów wskazanych  

w skargach była już rozpatrywana przez Radę Powiatu, dlatego Komisja Rewizyjna  

zaproponowała Radzie podtrzymać swoje wcześniejsze stanowisko zawarte we wcześniejszych 

uchwałach.  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 27 i 28 stanowi zał. nr 38 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas poinformował, iż Skarżący – mieszkaniec 

Goleniowa, wniósł dwa pisma, które potraktowano jako jedną skargę z uzupełnieniem. 

Przedmiotem skargi była polemika ze stanowiskiem Starosty przedstawionym w jednym z pism 

kierowanych do Skarżącego. W istocie więc Skarżący powielił skargę złożoną w dniu 5 maja br., 

którą Rada uchwałą z dnia 15maja 2014 r. nr XXXI/306/14 uznała za bezzasadną, pouczając  

o treści art. 239 § 1 KPA, zgodnie z którym w przypadku, gdy skarga w wyniku jej rozpatrzenia 

zostanie uznana za bezzasadną i wykazano to Skarżącemu w odpowiedzi na skargę a ten ponowi 

skargę bez wskazania nowych okoliczności – organ może podtrzymać swe stanowisko bez 

informowania Skarżącego. Proponujemy w konsekwencji podtrzymanie stanowiska, z uwagi na 

nie wskazanie nowych okoliczności przez Skarżącego (skarga sprowadza się ponownie do 

polemiki pozbawionej uzasadnienia). 

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż nie weźmie udziału w głosowaniach nad 

uchwałami w sprawie rozpatrzenia skarg. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

Nr rej. 27 i 28, Rada głosowała 18 głosami za. 

UCHWAŁA NR XXXII/319/14 stanowi zał. nr 39 do protokołu.  

Ad 9.l. Projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi Nr rej. 29, 31, i 33 stanowi zał. nr 40 do 

protokołu.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas poinformował, iż Skarżący – mieszkaniec 

Goleniowa, wniósł 3 pisma, które potraktowano jako jedną skargę z uzupełnieniem. 
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Przedmiotem skargi jest nie zapewnienie Skarżącemu przez Starostę rehabilitacji 

kardiologicznej. W istocie więc Skarżący powielił skargę złożoną, którą Rada uchwałą z dnia 26 

września 2013 r. nr XXVI/251/13 uznała za bezzasadną, pouczając o treści art. 239 § 1 KPA,  

o której mowa była wcześniej. Proponujemy w konsekwencji podtrzymanie stanowiska, z uwagi 

na nie wskazanie nowych okoliczności przez Skarżącego (skarga sprowadza się ponownie do 

polemiki pozbawionej uzasadnienia). 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

Nr rej. 29, 31, i 33, Rada głosowała 18 głosami za.  

UCHWAŁA NR XXXII/320/14 stanowi zał. nr 41 do protokołu.  

Ad 9.ł. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 32 stanowi zał. nr 42 do protokołu.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas poinformował, iż Skarżący – mieszkaniec 

Goleniowa, ponownie wniósł skargę na Starostę zarzucając Staroście błędną wykładnię przepisu 

art. 231 KPA. Skarżący nie wskazał nowych okoliczności w stosunku do okoliczności objętych 

skargą, którą uchwałą nr XXXI/302/14 z dnia 15 maja 2014 r. uznano za bezzasadną, pouczając 

o treści przepisu art. 239 § 1 KPA. W konsekwencji Komisja zaproponowała podtrzymanie 

stanowiska w sprawie. Dodatkowo w skardze tej Skarżący zarzucił Staroście nie zapewnienie 

Skarżącemu rehabilitacji kardiologicznej – o czym była mowa wcześniej przy omawianiu 

wcześniejszej skargi i w odniesieniu do czego jak wcześniej proponujemy podtrzymanie 

stanowiska w sprawie przez Radę z uwagi na nie wskazanie nowych okoliczności w odniesieniu 

do objętych uchwałą z dnia 26 września 2013 r. nr XXVI/251/13. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

Nr rej 32, Rada głosowała 18 głosami za. 

UCHWAŁA NR XXXII/321/14 stanowi zał. nr 43 do protokołu.  

Ad 9.m. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 34 stanowi zał. nr 44 do 

protokołu.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż Skarżący – mieszkaniec Goleniowa, wniósł 

skargę na Starostę, zarzucając nie załatwienie wniosku złożonego w dniu 1 lipca 2010 r. 

Ustalono, iż w dniu tym Skarżący złożył dwie skargi, Starosta w obu przypadkach pouczył 

Skarżącego o właściwym organie, wobec czego nie można uznać, by zaniedbał działania  

w sprawie. Wobec powyższego skargę należało uznać za bezzasadną. Dodatkowo wskazać 

należy, iż pismo zawierało zarzuty przeciwko radnym, wobec czego należało pouczyć 

Skarżącego o braku możliwości składania skarg na poszczególnych radnych organu 

kolegialnego. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały Nr rej. 34, Rada głosowała 18 

glosami za.  

UCHWAŁA NR XXXII/322/14 stanowi zał. nr 45 do protokołu.   

Radna Danuta Faryniarz stwierdziła, że słuchając od pewnego czasu skarg jednego  

z mieszkańców Goleniowa odbiera to jak straszliwe wołanie o pomoc. Zdaniem Radnej Rada 

Powiatu jest taką instancją od której człowiek ten tej pomocy może się spodziewać. Rada uznaje 

te skargi za bezzasadne, co prawda zgodnie z prawem, ale radna zapytała, czy nie można by było 

najzwyczajniej, tak po ludzku odpowiedzieć Skarżącemu, że ktoś jednak jego problemy rozumie. 
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Radna dodała, iż rozumie, że Rada nie ma obowiązku pieści się ze Skarżącym ale miotają radną 

takie czysto ludzkie pobudki, by może powiedzieć, że Rada rozumie to, iż Skarżący jest chory, 

może należy wskazać gdzie i w jakiej przychodni, czy wydziale mógłby uzyskać pomoc, może  

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie.  

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Kazimierza Lembasa o udzielenie radnej Danucie Faryniarz informacji w jakim zakresie Komisja 

bada zasadność skarg i przedstawia Radzie swoje stanowisko.                

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas odpowiedział. że Rada Powiatu w swoich 

uchwałach w sprawie rozpatrzenia skarg stwierdza, czy zostały naruszone procedury w zakresie 

postępowania administracyjnego. Rada nie rozpatruje skarg pod względem merytorycznym, 

ponieważ nie ma takich uprawnień. Rada może tylko stwierdzić czy Starosta, na którego jest 

skarga postąpił zgodnie z obowiązującym prawem, co do załatwienia danego pisma czy danej 

sprawy, czy nie zostały naruszone przepisy kodeksu postępowania administracyjnego.  

Następnie radny Kazimierz Lembas dodał, że Rada musi mieć świadomość tego, że radni 

poprzedniej kadencji zostali przez Skarżącego powołani do sądu, że przy rozpatrywaniu skarg 

naruszyli obowiązujące przepisy prawa. W związku z tym radny stwierdził, że byłby bardzo 

ostrożny w rekomendowaniu takich rozwiązań, czy spotykaniu się ze Skarżącym ze względu na 

przykre wcześniejsze doświadczenia. Na zakończenie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

powiedział, że radni muszą być daleko idącymi formalistami, aby nie zostać posadzonymi  

o stronniczość. Ponadto każda decyzja jest konsultowana z radcą prawnym i pracownikami 

Starostwa, Komisja przegląda dokumenty, analizuje i ustala stanowisko, które rekomenduje 

Radzie Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, że każdy skarżący ma drogę 

odwoławczą i jeśli jest niezadowolony z rozstrzygnięcia jego skargi ma prawo złożyć do 

wojewody skargę na radę powiatu. Przewodniczący dodał, że duża ilość skarg, która się nasila  

w różnych okresach czasu paraliżuje często pracę urzędników ponieważ kwalifikacja oraz 

przygotowanie dokumentacji danej sprawy zajmuje bardzo dużo czasu, a często skarżący 

powołują się na pisma i sprawy z poprzednich lat.                 

Ad 9.n. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 35, 36, 38, 39, 40, 41, 42, 43 

stanowi zał. nr 46 do protokołu.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas poinformował, iż ta skarga jest 

najbardziej rozbudowaną skargą. Potraktowano ją jako jedną skargę z uwagi na fakt zakreślenia 

takich ram skargi przez samego Skarżącego – mieszkańca Goleniowa, który wpierw w dniu 9 

czerwca wniósł ustnie skargę, następnie wielokrotnie uzupełniał ją, w szczególności w dniu 16 

czerwca 2014 r. Skarga sprowadza się do kilku zarzutów: 

- zarzutów stawianych Staroście jako terenowemu organowi obrony cywilnej – co do których  

w ocenie Komisji z uwagi na realizację zadań rządowych właściwym organem do rozpoznania 

skargi jest wojewoda, o czym należy powiadomić Skarżącego; 

- zarzutów stawianych Radzie Powiatu – co do których należy Skarżącemu wskazać wojewodę 

jako organ właściwy do kierowania skarg; 

- ponownie zarzutów nie zapewnienia przez Starostę Skarżącemu rehabilitacji kardiologicznej – 

co do których w oparciu o wcześniejszą argumentację postulujemy podtrzymanie stanowiska  

w sprawie; 
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- zarzutów związanych z kierowanymi do Skarżącemu jednoznacznymi wezwaniami do 

uzupełnienia braków formalnych pism, dokonywanymi na podstawie art. 64 § 2 KPA, które 

zarzuty uznajemy za bezzasadne z uwagi na zgodność działań Starosty z powołanym przepisem; 

- zarzutów nie rozpoznania przez Starostę dwóch pism Skarżącego, które uznano za bezzasadne, 

gdyż Skarżący od Starosty odpowiedź na oba pisma otrzymał. 

Z uwagi na powyższe w tym względzie proponujemy uznanie skargi w całości za bezzasadną. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

Nr rej.  35, 36, 38, 39, 40, 41, 42, 43, Rada głosowała 18 głosami za.  

UCHWAŁA NR XXXII/323/14 stanowi zał. nr 47 do protokołu.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas podziękował pracownikom Starostwa, 

którzy w sposób wyczerpujący i czasochłonny przygotowali materiały dla Komisji Rewizyjnej, 

która mogła zapoznać się z całą dokumentacją skarg i opracować uzasadnienie. Jest to ogrom 

pracy i nie wiadomo czy w przyszłości nie będzie potrzeby utworzenia dodatkowego etatu do 

załatwiania tego typu spraw. Na zakończenie Przewodniczący Komisji podziękował radcy 

prawnemu, Pani Sekretarz Powiatu i innym pracownikom, którzy pracowali przy 

opracowywaniu dokumentów potrzebnych do rozpatrzenia wszystkich skarg.     

Ad 10.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie w okresie od 

24 kwietnia 2014 r. do 11 czerwca 2014 r. stanowi zał. nr 48 do protokołu.   

 

Radny Czesław Siwek poprosił o wyjaśnienie pkt 7 ze str. 2 dlaczego planowana liczba 

Beneficjentów w projekcie e-Inclusion Powiatu Goleniowskiego została powiększona o 100 osób 

oraz pkt 3 i 4 ze str. 5 gdzie mowa jest o tym, iż Prywatne Szkoły zwracają nadmiernie pobrane 

dotacje, czy to jest celowe działanie tych szkół.  

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział, że jeżeli chodzi o Program e-Inclusion to 

regulamin naboru jest systematycznie zmieniany dopasowywany do cyklu, z którym mamy do 

czynienia w związku z tym, że zbliżał się koniec terminu naboru ogłoszonego pierwotnie, a ilość 

chętnych była stosunkowo niska została rozszerzona grupa docelowa, wydłużony został termin 

naboru po to żeby te komputery jak najszybciej dotarły do najzdolniejszych uczniów z terenu 

Powiatu Goleniowskiego i to była główna przyczyna dlaczego ten regulamin uległ zmianie.     

Wicestarosta Tomasz Kulinicz udzielił odpowiedzi na pytanie dotyczące oświaty i poinformował, 

że jeśli w trakcie kontroli stwierdzane są nieprawidłowości dotyczące nadmiernie pobranej 

dotacji, organ prowadzący musi tę kwotę zwrócić do powiatu, a jeśli organ ten zwraca się  

z prośbą o rozłożenie na raty tej dotacji, to Zarząd Powiatu przychyla się do prośby.       

Radna Danuta Faryniarz zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie, co oznacza zapis „generowanie 

zysku eksplantacji nieruchomości” w pkt 5 na str. 1 oraz o wyjaśnienie pkt 7 na str. 8 co się 

znajduje przy ul. Plac. Wolności 9 i czy inne gminy powiatu posiadają już takie tablice 

informacyjne jeśli nie, to czy planuje się upublicznienia informacji na takich tablicach.    

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej Danucie Faryniarz na pierwsze pytanie 

informując, iż jest to błąd literowy i powinno być napisane „generowanie zysku z eksploatacji 

nieruchomości”. 

Jeżeli chodzi o drugie pytanie Wicestarosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Gmina Nowogard 

zwróciła się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody ustawienia tablicy 
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informacyjnej, w której gmina prezentowałaby mapę Gminy Nowogard i pewne elementy 

dotyczące gminy przy budynku b. hotelu „Cisy” w Nowogardzie, przy ul. Plac Wolności 9. Zarząd 

Powiatu taką zgodę wyraził, zwłaszcza, że jest to tablica bezpłatna dla gminy, gdzie firma 

zewnętrzna pozyskuje sponsorów i umieszcza na tej tablicy również tych reklamodawców. 

Wicestarosta dodał, iż Zarząd Powiatu polecił wydziałowi sprawdzenie ofert dotyczących 

wykonania takiej tablicy informacyjnej tylko na potrzeby powiatu, która byłaby ustawiona obok 

tablicy gminnej tak aby obok tablicy informacyjnej Gminy Nowogard stała tablica informacyjna 

Powiatu Goleniowskiego. Wicestarosta dodał, że na terenie innych gmin nie ma takich obiektów 

powiatowych, przy których takie tablice informacyjne mogłyby zostać ustawione. 

Ad 10.b. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, że do końca kadencji 

pozostały jeszcze tylko dwie sesje, jedna z nich na pewno będzie w pierwszej połowie września, 

czyli 11 września, a druga w ostatni czwartek października. 

Radna Anna Fedorczuk –Smolira zwróciła uwagę na fakt, iż ostatni czwartek października 

wypada tuż przed Świętem Zmarłych i niektórzy radni mogą zechcieć wyjechać gdzieś daleko  

i mogą być nie obecni na ostatniej sesji, dlatego radna poprosiła Przewodniczącego Rady  

o zwołanie sesji tydzień wcześniej.   

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że chodzi o jak najpóźniejszy termin zwołania sesji 

dla Zarządu Powiatu ponieważ na 16 listopada zaplanowane zostały wybory samorządowe  

i przez okres blisko dwóch miesięcy nie będzie sesji. Przewodniczący dodał, że wspólnie  

z Przewodniczącym Zarządu zastanowią się i być może sesja będzie zwołana tydzień wcześniej.    

Radny Mariusz Zalewski zaproponował, by wyjątkowo ostatnią sesję zwołać na dzień 29 

października tj. środę. 

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, że na sesji wrześniowej będzie  

robione wspólne zdjęcie Rady Powiatu i poprosił wszystkich radnych w miarę możliwości  

o obecność. Następnie Przewodniczący Rady dodał, że sesja październikowa będzie się składać  

z dwóch części roboczej i części uroczystej, podsumowującej czteroletnią kadencję Rady Powiatu  

w Goleniowie. Na zakończenie informacji Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło 

zaproszenie dla wszystkich radnych na uroczyste zakończenie roku szkolnego filii Szkoły 

Muzycznej I Stopnia w Nowogardzie na dzień 27 czerwca na godz. 1300,a Radę Powiatu będzie 

reprezentować Wiceprzewodniczący Rady Czesław Siwek. Kolejne zaproszenie dla radnych na 

zakończenie roku szkolnego wystosował Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Goleniowie na dzień 27 

czerwca na godz. 9 przy ul. Niepodległości 1.  

Na zakończenie Przewodniczący Rady poinformował, iż do biura rady wpłynęło również 

zaproszenie dla wszystkich radnych na coroczny odpust w Borzysławcu na dzień 28 czerwca na 

godz. 15, na który serdecznie zaprasza ks. Adam Staśkowiak.  

Ad 11. Wicestarosta Tomasz Kulinicz poinformował, że w dniu 27 czerwca w Szkole Specjalnej 

w Nowogardzie i Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym o godz. 9 odbędzie się uroczyste 

zakończenie roku szkolnego, o godz. 10 w ZSP w Nowogardzie, a o godz. 11 w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących Nr 1 w Nowogardzie i we wszystkich trzech uroczystościach weźmie 

osobiście udział, natomiast gdyby ktoś z radnych również chciałby uczestniczyć to serdecznie 

zaprasza.  

Ponadto Wicestarosta poinformował, że 30 sierpnia 2014 r. w Stepnicy odbędzie się kolejny 

turniej piłki siatkowej radnych i członków zarządu powiatu oraz gmin wchodzących w skład 

powiatu,  na który serdecznie zaprasza.        
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Radny Kazimierz Lembas odniósł się do wypowiedzi Starosty w sprawie głosowania nad 

stanowiskiem Rady Powiatu w Goleniowie w sprawie zapewnienia równego dostępu do 

świadczeń opieki zdrowotnej w zakresie rehabilitacji i fizykoterapii dla mieszkańców Powiatu 

Goleniowskiego, iż zrozumiał, że to stanowisko jest stanowiskiem Zarządu Powiatu albo 

stanowiskiem Starosty, ponieważ Przewodniczący Rady wprowadzając to stanowisko do 

porządku obrad sesji nie poinformował przez kogo zostało ono opracowane i stąd radny zwrócił 

się z pytaniem nie do radnego Tomasza Stanisławskiego tylko do Starosty Tomasza 

Stanisławskiego, by poinformował radnych z Nowogardu czy podziela to stanowisko, czy nie.   

Ad 12. Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział na interpelację radnego Marcina 

Fedeńczaka, że zaraz po informacji Pani Jolanty Bąk, która dotychczas w Nowogardzie 

prowadziła rehabilitację 4 czerwca Starosta wystosował pismo do Pani Dyrektor Julity 

Jaśkiewicz – Dyrektor Zachodniopomorskiego Oddziału NFZ w Szczecinie wspierające Panią Bąk, 

w tym aby rehabilitacja w Nowogardzie dalej istniała wiedząc jednak, że nie ubłagane są czasem 

decyzje NFZ-u. Starosta dodał, że jedyną szansą na te rehabilitację jest zwiększenie środków  

i takie stanowisko Starosty zostało wystosowane do NFZ mówiące o zwiększeniu puli środków 

w planie finansowym NFZ na ten cel. Starosta powiedział, że również poinformował Panią 

Prezes Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Goleniowie o zaistniałej sytuacji, po to aby 

też nawiązała kontakt z Panią Jolantą Bąk w sprawie prowadzenia przez nią rehabilitacji na 

terenie Nowogardu. Starosta poinformował, że z tego co wie to rozmowa ta nie przyniosła 

żadnych efektów.  

Ad 13. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc 

dokonał zamknięcia XXXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie. 

 

  Przewodniczący Rady Powiatu 

                Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołowała: 

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 10 lipca 2014 r.  

 

 

 

      

 

 

 

 


